

**4 Days Chimelong Ocean Kingdom-Consortium
Macao-Zhuhai-Zhongshan**

Valid till 31 July 2018

Flight details:

Size:GV2+

(Mandarin) speaking Tour guide

Itinerary 行程:

D1- /Macao/Zhuhai

澳门机场接团，前往珠海，送回酒店。

Arrive at Macau airport; depart for Zhuhai by bus, check in hotel.

D2-Zhuhai/Zhongshan/Zhuhai(BL)

游览浪漫的情侣路、向世人展示美和爱的“珠海渔女”、中医宣传中心，前往著名侨乡中山市，游览翠亨村，中山故居，中山纪念馆，玉器店，丝绸展销中心，游览圆明新园（含表演），随后送拱北地下购物街自由活动，游客自行回酒店。

After breakfast, proceed to visit the lover's road & the fishing girl statue the herbal medicine center, depart for depart for Zhongshan, visit the Cuiheng village & the Former residence of Dr.Sun-Ya Sen , the jade & silk center, visit the New Yuan Ming Xin Yuan garden (Include show), then tour ends at Gongbei underground Shopping Street, guests back to hotel by own arrangement.

D3-Zhuhai(B)

早餐后参观珍珠店,全天游览长隆海洋王国——呈献世界至大的水族馆之一，让您一次过与珍稀的鲸鲨、白鲸、北极熊和其它可爱动物见面！游遍 8 大主题区，到访珍稀动物展馆，挑战动感游乐设施，欣赏 3 大剧场表演！您更可欣赏到花车巡游、横琴海汇演等百看不厌的大型户外节目，旅程中不容错过环球滋味美食和顶尖购物乐趣，让您尽享海洋主题的精彩体验！晚上送回酒店。

After breakfast, visit Pearl Shop, then enjoy your full day time in the Chimelong Ocean Kingdom--features one of the world's largest aquariums, allowing guests to view the rare whale shark, beluga whales, polar bears, and other adorable animals up close! Plan your trip to Chimelong Ocean Kingdom & Explore fun-filled themed zones, visit exotic animal exhibits, challenge yourself on exhilarating rides and immerse yourself in spectacular theatre shows! There are also large outdoor events such as the float parade and an incredible fireworks finale over the Hengqin Ocean to enjoy. Don't miss out on delicious international food and premium shopping options, too, for a world-class experience!

D4-Zhuhai/Macao/Phnom Penh (B)

前往澳门；途径主教山，参观妈祖庙；观音像；澳门手信店；大三巴牌坊；威尼斯人娱乐城；下午送往澳门机场离境。

After breakfast, depart for Macao and proceed to visit the Penha Hill (on bus); the A-Ma Temple ; the Kun Iam Statue; the Famous Native Store; the Ruins of ST.Paul and visit the Venetian Resort, depart for Macau airport.

Quotation & details 报价细则如下:

出发日期 Departure date:

销售价格 Consortium sell price : **RMB1,000.00** per adult (Aged12-80) (base on half twin/ triple sharing/extra bed).

单房差 Single supplement **RMB380.00/PAX**

小童占床 Child (Aged 2-12) with extra bed or twin sharing cost **RMB920/PAX**

小童不占床 Child (Aged 2-12) without bed cost <u>RMB460/PAX</u>
Food 特色餐食: Zhongshan portion: sea food
赠送大陆段每人每天一支水 Offer 1 bottle of water per pax daily
Hotel accommodation 参考酒店: Landmark International Hotel (Nan wan zhuhai) or similar 4* hotel http://www.landmark-zhuhai.com/ Silver art hotel or similar 4* http://www.szcpotel.com
The quotation including: transportation fee. Hotel accommodation based on twin/triple sharing. Admissions fees to attractions and meals as specified in the itinerary. 报价包含行程所列之旅游车、酒店（标双/加床房）、门票和餐食费用等。
The quotation excluding the below items 报价不含以下费用: Tips:RMB20/PAX/DAY The quotation excluding your own expense etc. 报价不含小费 RMB20/人/天 及个人其它消费。
Compulsory shopping stores 购物店安排: Mainland China portion: herbal medicine + jade factory shop + silk store Macao portion: Bakeshop
Valid period 报价有效期: <u>1/1/2018-31/7/2018,如遇 1月 1-3 日,4月 5-7 日,5月 1-3 日,6月 16-18 日 Surcharge RMB150/人/晚</u>
Optional Tour 参考自费项目: 横琴島劇院大马戏表演收费 RMB450/人 If add the Hengqin Theatre shows, cost USD70/PAX

[Click here to Submit Enquiry](#)

Updated: SW-020318